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VAN DE BE§TUURSTAFEL
De afgelopen maand heeft voor het bestuur in

het teken gestaan van de interne organisatie,
vanwege het bedanken van twee bestuursleden.
Daarover heb ik u in de vorige nieuwsbrief al
bericht. lnmiddels is door een interne verschui-
ving de eerste nood verholpen. Henk de Jonge
gaat het wedstrijdsecretariaat doen . Ziin plek als
Hoofd Technische Commissi e zal worden inge-
vuld door André van der Kolk. Met de komst van
André zijn we erg tevreden. André heeft als lid
van de TC zijn talenten al ruimschoots laten zien.
Er zijn nu nog yacatures voor voorzitter
Jeugdbestuur en voor een lid van de TC Jeugd.
Vooraleerst hebben we het Hoofd- en het
Jeugdbestuur water dichter tegen elkaar aange-
schoven. Hierdoor ontbreekt het in ieder geval
niet aan onderlinge communicatie!

VELD VIJVER / GESPREKKEN
DO8r37
Er spelen twee heel belangrijke zaken voor onze
vereniging op dit moment.
Op de korte termijn speelt er de wens van
DOS'37 op het,veld "vijver", zowel door de week
als op zaterdag te gaan gebruiken. Men heeft
tekort aan trainingsruimte en ook op zaterdag
loopt de buurman regelmatig vast. Aangezien wij
op zalerdagmiddag niet zonder het veld vijver
kunnen, hebben DOS en DETO de koppen bij
elkaar gestoken. Voor ons leeft er ook nog een
wens om de trainingen van ons eerste elftal niet
meer op veld 1 of 2 te hebben.
De oplossing ligt in zowel de ogen van DOS als
die van DETO in de ruimte die er is bij Amicitia
voor een extra veld. Wij zouden dat veld zowel
door de week als zaterdag kunnen gebruiken,
waardoor DOS het veld vijver ter beschikking kan
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proberen wethouder Visser ook van deze oplos-
sing te overtuigen. De gesprekken met collega
voorzitter Vleugels en later ook met de beide
Dagelijks Besturen hebben trouwens in een ple-
zierige sfeer plaatsgevonden.

sTRUCTUI/|RVi,SiiE TWEN ND

geschreven over de voorgenomen structuurvisie
van de Gemeente TWenterand over o.a. het
gebied waarin nu Sportpark Het Midden ligt. lk
heb zelt nog niets gezien, maar wel is duidelijk
dat er een ontsluitingsweg staat gepland zo r

ongeveer dwars door waar nu onze clubgebou-
wen liggen. Als je zelt bezig bent om je hele com*
plex te verbouwen dan komt de presentatie van
die visie op z'n minst qua timing een beetje onge-
lukkig. We laten ons de komende tijd informeren
over wat komen gaat en kunnen dan pas een
standpunt bepalen. Stilstaan is achteruit gaan is
een bekend gezegde dat in ieder geval op DETO
van toepassing is. lk wil er maar mee zeggen dat
onze hakken niet bij voorbaat in het zand gaan.

BE§TE WENSEN G

lk wil afsluiten met ieder prettige kerstdagen en
een goede jaarwisseling te wensen. De volgende
nieuwsbrief komt 2 ianuari en dan hebben we de
feestdagen al weer achter de rug. Alle lezers van
de nieuwsbrief goede dagen
toegewenst en ik wil bij deze
met name al onze vrijwilligers
en in het bijzonder die mensen
die het afgelopen jaar enorm
druk zijn geweest met onze
bouwactiviteiten heel hartelijk
danken voor hun inzet.
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TERUGBLTK SUPPORTERS'
VERENIGTNG DETO 2OO4-2OO5

Traditiegetrouw krijgt u tijdens de jaarlijkse alge-
mene ledenvergadering van de
Supportersvereniging het verslag van wat er zoal
het afgelopen iaar heeft plaats gevonden. lk was
slechts enkele maanden bestuurslid toen ik de
hamer van de ervaren Han Eshuis overnam. ln
die leerzame maanden moest ik erkennen dat ik
nauwelijks besefte wat de Supportersvereniging
eigenlijk voor de vereniging betekende. Wat mij
echter opviel was dat er weinig of niets op papier
stond, Vervolgens is er toen voor elke activiteit
een draaiboek geschreven en die is door het
bestuur uitvoerig besproken en goedgekeurd,
Daarnaast is er voor elk bestuurslid een duide-
lijke taakomschrijving gekomen en zijn er leefre-
gels opgesteld voor diegene die zich in de
geluidscabine begeeft. We hebben elkaar
beloofd dat we ons hieraan zullen houden. De
belangrijkste afspraak die we hebben gemaakt is
dat elk verzoek om steun, in welke vorm dan ook
bij voorkeur schriftelijk wordt ingediend en vervol-
gens in de bestuursvergadering wordt bespro-
ken. Openheid en eerlijkheid, daar willen we voor
staan. Ik moet zeggen: het gaat inmiddels al veel
beter.

Het is lastig om een duidelijke scheiding aan te
brengen tussen de taken van de vv DETO en de
Supportersvereniging DETO. Bij bepaalde acti-
viteiten zal de Supportersvereniging er dan ook
zeker voor pleiten om meer te gaan samenwer-
ken. Op dit moment gebeurt dit al regelmatig.
Bestuursleden van de Supportersvereniging zijn
reeds actief in allerlei geledingen van de vereni-
ging. Denk maar aan de Open Dag
commissie,jeugdactiviteiten en communicatie-' ie. lk wil dan ook de medebestuursle-commrss
den, het bestuur van de vv DETO en anderen
waarmee wordt samengewerkt hartelijk danken
voor de inzet. Hopelijk kunnen we in de toekomst
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onze samenwerking nog verder inten§ivët'e

Voor de komende periode zijn er genoeg plannen
en we hopen van harte dat we ze ook kunnen
realiseren. We zullen ze eens op een rijtje zet-
ten:
- de bouw van de tribune. Gerrit Borkent en Jan

Kikkert zijn de drijvende krachten hierachter. lk
hoop dat u ze niet in de steek laat als zii een
beroep op u doen. De tribune heeft op dit
mornent onze prioriteit.
de geluidscabiÍ're. Zij zal een facelift ondergaan
en dit zal worden meegenomen in het totale
plaatje van de bouwactiviteiten a

de merchandising. Dit fenomeen zal nieuw
leven worden ingebl azen Nieuwe artikelen met
een nieuw logo tegen een redelijke prijs. Deze
actie zal in samenwerking met de Bultside en
het bestuur van de vv DETO worden uitge-
voerd. 

,

het jubileum. Ér zullen voorbereidingen worden
getroffen voor het 4O-jarig bestaan van de
Supportersvereniging in het jaar 2007. Ideeën
zijn van harte welkom.
het ledenbestand. Het aantal zouden wij graag
willen verhogen en in het jubileumjaar een
recordaantal willen bijschrijven. Helpt u mee om
nieuwe leden te kunnen inschrijven?

Al deze plannen zouden we graag willen realise-
ren en hopelijk zullen ze succesvol verlopen,
naast de telkens terugkerende activiteiten.

Kortom, er staat ons veel werk te wachten en we
hopen dat wij, mochten we een beroep op u
doen, u niet tevergeefs vragen om een helpende
hand te bieden. Uiteindelijk is het allemaal in het
belang van onze prachtige voetbalclub DETO
met al haar supporters. Supporters die trots
mogen zijn op deze club.

Hans Jaspers Faijer
voorzitter Supportersvereniging w DETO
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TA§sENí MET KLED'NG

Het komt regelmatig voor dat er tassen met
gewassen kleding van zowel de jeugd als de
senioren door de week bii DETO in de kantine of
het invalidentoilet worden neergezet.
Hierbij het yerzaek om de tas met gewassen kle-
ding pas op de dag dat er gespeeld wordt mee te
nemen naar DETO. Hiermee hopen we te voor-
komen dat er tassen en shirts zoek raken. Enige
tijd geleden is de kledingtas van E5 iammer
genoeg zoekgeraakt. Mocht je deze tas per abuis
hebben meegenomen, geef deze dan even at
aan de bar.

GROTE CL,t B ACTIE (1 )
Afgelopen week heeft de trekking van de Grote
Club Actie plaatsgevonden. De winnende num-
mers zijn te raadplegen op www.clubactie.nl
De opbrengst van de Grote Club Actie komt
geheel ten goede aan de jeugdafdeling van
DETO.

GROTE CLttB ACTIE (2)

Het jeugdbestuur van DETO wil alle leden
bedanken voor het verkopen (en kopen)
van de Grote Club Actie loten. Zoals jullie mis-
schien wel weten krijgt diegene die de meeste
loten heeft verkocht een leuke prijs. Dit jaar is
Merijn Bramer uit F2 de winnaar geworden.
Merijn heeft maar liefst 37 loten verkocht. Dit is
een klasse prestatie! Merijn heeft van het
Jeugdbestuur een waardebon van O&O sport en
een echte leren DETO bal ontvangen. Juan
Reekers, Evert Teunis en Kevin Hoff verkochten
ook allen ruim 30 loten en ook ziiti ontvingen hier-
voor een heuse leren DETO-bal!

Bij de foto: De prijswinnaars van de GCA: Mérijn
Bramer, Juan Rekers en Kevin Hoff,
Evert Teunis ontbreekt wegens ziekte,

OPEN IATGS TTJ DEN JEI'GDHONK

Het jeugdhonk is op de volgende tijden geopend.
Maandag- en woensdagavond van 18.00-21 .00
uur
Zaterdagmorgen van 8.00 uur tot 16.00 uur

U ITLEEN NfiATERIAAL J EUGD.
HONK

Helaas blijkt het niet mogelijk te ztjnom zonder
borgsysteem materiaal uit te lenen voor het
jeugdhonk. Na twee zaterdagen bleken er al
diverse biljartballen te zijn verdwenen. Jammer
genoeg ziin we geno odzaakt om een borg-
systeem voor het uitlenen van materialen in te
voeren. Na correcte inlevering van de geleende
materialen wordt het borgbedrag terugbetaald.
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Voor het uitlenen van materialen wordt de vol-
gende borg gevraagd:
Biljartkeu € 0,50 (per keu)
Biljartballen € 0,50
Tafeltennisbatjes € 0,50
Dartpijlen € 0,50 (zaterdag alleen na 13.00 uur)
Op maandag- en woensdagavond kunnen de
materialen aan de bar worden afgehaald. Op
zalerdagmorgen kunnen de materialen van 8.00
uur tot n12.00 uur bii Johan Borkent in de com-
missiekamer worden afgehaald. Na 12.00 uur
kan dit net als op maandag en woensdagavond
aan de bar worden afgehaald.

DETO.WEBIS/,TE NOG LEIi/KER

Sinds medio 2005 is de vernieuwde website
www.deto.nl in de lucht. Er wordt nog steeds aan
gewerkt om de site te optimaliseren. Opvallend
was dat er voor de jeugd niet zo veel te beleven
viel op de'DETO-site. Maar daar komt in de loop
van december 2005 verandering iÍ'1. Dan is er
een aparte "Jeugdhoek" of "Kids-corn er" te vin-
den met kleurplaten, spelletjes, links naar jeugd-
voetbal en een fotoprikbord. Door Gerrald
Albersen en Teun Hekhuis is er hard gewerkt
aan deze'ïeugdige"uitbreiding van de DETO-
website.

BLOED GEVEN,
fiIIíNDER KUN JE NIET DOEN!
De Bloedbank Regio Noordoost is op zoek naar
bloeddonors. Het donorcentrum aan de
Hofkampstraat 102 in Almelo is om de 14 dagen
op de donderdag- en vrijdagachtend geopend. Er
zijn op dit moment onvoldoende donors in Almelo
en omstreken. De belangrijkste oorzaak is dat
rnen op een grote groep van de huidige donoren
geen beroep meer kan doen. Dat zijn donoren,
die na 1980 zelt een bloedtransfusie hebben
gehad. Help de Bloedbank op haar zoektocht
naar 500 volbloeddonoren voor Almelo en
omstreken. Voor vragen is Sanquin Bloedbank

altijd bereikbaar op 053-430609

OUD PAPTER

Op zalerdag 31 december (Oudejaarsdag) kan
er weer papier gebracht worden bij DETO. Steur
onze club ook door het brengen van oud papier.
Ruim nog één keer in het oude iaar alle dozen,
bakken en manden op en spek daarmee de kas
van uw voetbalvereniging. Er is assistentie aan-
wezig op die morgen.

§K/,ËN TN WTJCHEfiII

Op donderdag 29 december gaan we met de A,
B, C en D jeugd weer skiën. Op de kunstskibaar
in Wijchem wordt het weer een sportieve dag!
We vertrekken 's morgens om 8.00 uur vanaf
DETO en hopen 's avond (allemaal heelhuids)
om ongeveer| 8.00 uur terug te ziin in y

Yriezenveen. De kosten van het skiën bedragen
EI 10,00 euro. De materialen, baanhuur en het
eten tussen de middag wordt verzorgd. Snoep et

drinken moet jezelf meenemen! Lijkt het je leuk
om mee te gaan? Geef je dan snel op, je ont-
vangt deze week via je leider of trainer een aan-
meldingsformulier! Voor meer informatie kun je
bellen met Diana Eggengoor 0546-566 46,4.

telefonisch
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